代理所屬分支機構網路整批申報營業稅申請書
（專供總機構營業人申請使用）
Application Form for Bulk Filing via Internet of Business Tax for Subordinate Branches
(Exclusively for the Application by the Headquarters)
受文者：財政部____國稅局____分局(稽徵所、服務處)
To: 
____ Branch (Office or Service Station), National Taxation Bureau of ____, Ministry of Finance
主　旨：
本公司代理所屬分支機構（如委託人明細表）申請自申報____年____月（期）營業稅資料起，由本公司辦理整批網際網路申報，本公司及所代理之分支機構，如未依規定期限辦理申報或申報不實，致違反稅法規定，本公司及分支機構願承擔一切責任，請核備。
Subject：
The Company, acting on behalf of the subordinate branches (as indicated in the list of principals), hereby applies for bulk filing via internet of the business tax for the period from the month-month of year. If the Company and the its subordinate branches fail to file the tax returns within the prescribed deadline or provide inaccurate information, resulting in any violation of the tax laws, the Company and the branches are willing to assume full responsibility. Please take note of this for reference.
申請(代理)人
Applicant (Agent)
總機構名稱：

(蓋章)
Name of headquarters:

(Seal)
統 一 編 號：

Business Administration Number: 

負  責  人：

(蓋章)
Responsible person:

(Seal)
身分證號碼：

National ID Card No.:

地　　　址：

Address:
聯絡人姓名：

Contact person:

電　　　話：

Telephone number:

電子郵件信箱：

Email address:

傳  真  機：

Fax number:

中華民國__年__月__日
Application date: 
year-month-day
分支機構營業人委託總機構代理申請營業稅網路整批申報委託人明細表
List of Principals for the Headquarters’ Application for Bulk Filing via Internet of Business Tax Authorized by the Business Entities of the Branches
總機構名稱：
統一編號：
Headquarters:
Business Administration Number (BAN):
地址：
頁次：
Address:
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